

Coronavirus : Réouverture de l'Université // **Reopening of the University**

Dès le 8 juin 2020 le secrétariat du Département d'anglais sera ouvert comme suit :

- Le lundi après-midi de 13h15 à 17h15
- Le jeudi matin de 9h00 à 12h00
et l'après-midi de 13h15 à 17h15*

*(sauf la semaine du 8 juin où il sera ouvert mercredi après-midi à la place de jeudi après-midi).

Les autres jours de la semaine Mme Simondetto et Mme Tierque seront en télétravail.

Merci de respecter les mesures de sécurité sanitaire en vigueur : garder une distance d'au moins 2 mètres avec les secrétaires et portez un masque si vous êtes malade ou si vous avez des symptômes précurseurs de maladie.

~ ~ ~

From the 8th of June 2020 the English department secretariat will be open as follows:

- Monday afternoons from 13:15 to 17:15
- Thursday mornings from 9:00 to 12:00
& afternoons 13:15 to 17:15*

*(except the week of 8th June when it will be open on Wednesday instead of Thursday afternoon).

On the other days of the week Ms Simondetto and Ms Tierque will continue to work from home.

When you visit the secretariat, please respect the current health safety measures: maintain a social distance of at least 2 metres from the secretaries and wear a mask if you are sick or have symptoms indicating that you may become sick.

Merci! Thank you!